



Q&A # 1

(La version française se trouve à la page suivante)

Date: December 20, 2019

Project: Janitorial Services – Saint-John’s Research and Development Centre

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

QUESTION 1:

Where can we view what the contract was awarded for previously?

ANSWER #1:

This information can be seen on buyandsell.gc.ca using the following link:

<https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/award-notice/PW-15-00709383-001>

Note: The amount of CAD \$46 321.86 was for the first year of the contract and includes taxes.

All other terms and conditions remain the same



Q&R # 1

(The English version can be found on the previous page)

Date: 20 Décembre 2019

Projet: Services d'entretien ménager – Centre de Recherche et de Développement de Saint-John's

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

QUESTION 1:

Où peut-on voir à quel montant le contrat précédant a-t-il a été attribué ?

REPONSE #1:

Cette information est affichée sur [achatsetventes.gc.ca](https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/award-notice/PW-15-00709383-001). Utilisez le lien suivant:
<https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/award-notice/PW-15-00709383-001>

Note: Le montant de 46 321,86 \$ CAD reflète la première année du contrat et inclut les taxes.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.